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Art   Styrelsemöte § 09.93- § 09-104 
 
    
Tid   Kl. 12:00 – 13:00 
 
 
Plats    Teams 
 
 
Närvarande  Ordinarie ledamöter    
   Malin Särén  ordförande 

Monika Svärd Krans frånvaro 
Lena Mellblad  
Kristina Nyberg Smahel    
Daniel Cavrak    
Jens Ekström frånvaro 
Maria Gustafsson    
Catarina Andersson  
David Raja   
 
Suppleanter 
   
Johanna Yrvelid 
Marlene Mc Leod Jakobsson  
Nihad Selimovic     
 

 
    Adjungerad 

Petra Johnsson frånvaro 
  
Inbjudna  

 Matias Sahlén 
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§ 09-93 
Mötet öppnas       
Ordförande hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 
 
§ 09-94 
Dagordning 
Dagordningen godkändes 

   
§ 09-95 
Val av sekreterare och justerare      
Till sekreterare valdes Johanna. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs 
Marlene. 
 
§ 09-96  
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
Beslutsfrågor 
 
§ 09-97 
Val av skyddsombud/ombud 
Styrelsen beslutade att välja ombud och skyddsombud enligt bilaga 1. 
   
§ 09-98 
Centrala arbetsgrupper 
Kristina berättar om HÖK AKV, där dialog om avtal om lönespridning och differentierade löner 
förts.  
Kristina berättar även om gruppen kring arbetsmiljö och hälsa, inga nya möten ägt rum. 
Johanna kommer medverka nästa möte, med påföljd att ta Kristinas plats i gruppen.  
Lena informerar om gruppen för samverkan, där inbjudan och ”save the date” gått ut till 
berörda FSG-ombud. Lena tar reda på om även ersättare ska medverka under 
samverkansdagarna.  
 
 
§ 09-99 
Vintergala 
Fortsatt dialog om galan, som planeras och är tänkt att hållas 22 november. Inbjudan har 
sänts ut och ett par inbjudna aktörer har tackat ja. Nihad har i uppdrag att ordna en inbjudan 
till galan.   
 
§ 09-100 
Rutiner  
Styrelsen godkänner de rutinerna som Malin skrivit, kopplat till varsel och avstängning.  
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§ 09-101 
Johanna och Catarina delger hur arbetet med förmåner löper på. Avtal kommer skrivas och 
lansering är tänkt att ske under höst/vinter 2024. 
 
 
§ 09-102 
Mail har sänt ut till styrelser runt om i landet, med anledning av att förändra hemsidan. Nihad 
kommer leda arbetet, tillsammans med Malin, Kristina och David.  
 
§ 09-103 
Kristina, Lena och Maria informerade om förmöte inför kongressen samt upplägg under 
kongressen. Kongressen kan följas under ”kongress-resan”  
En viktig fråga är ökad facklig styrka.  
 
§ 09-104 
Mötets avslutande 
Malin förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet  
 
 
 
_________________________________  
Johanna Yrvelid   
Sekreterare     
 
 
 
Justering 
 
 
 
 
_________________________________ _______________________________ 
Malin Särén    Marlene Mc Leod Jakobsson 
Ordförande    Justerare 


